1.
corporate

1.0
Summary presentation of the business scope and activities of the Company and its subsidiaries
1.1
Copy of the current by-laws of the Company and each Subsidiary. 

1.2
Corporate organizational and legal chart, showing in particular for each Subsidiary, the nationality, the identity of the shareholders, the number of shares and voting rights they hold, the type of business as well as the related significant figures (industrial turnover, commercial turnover, staff).

1.3
Copy of an up-dated statement of liens and preferential rights other than those granted in the ordinary course of business on any equipment owned by the Company or Subsidiaries.

1.4
For the Company and each Subsidiary:  (a) minutes of the meetings (including the documents made available at these meetings) of (i) the board of directors, (ii) the general meetings of shareholders or other legal bodies and (iii) all the committees set up by these legal bodies for the last five fiscal years and the current fiscal year, (b) attendance registry and attendance sheets relating to all the above-mentioned meetings; and (c) any documents (reports, presentation documents) delivered during the abovementioned meetings, including: 
· Reports of the board of directors (or its equivalent as the case may be), and reports of all the committees, internal rules of the board of directors and all committees.

· Reports of the statutory auditors and of any contribution appraisers.

· All annual and interim reports, if any, and any other communications to shareholders.

· Written notifications to (i) auditors and (ii) shareholders of the Company and its subsidiaries.

· Agreements subject to approval or ratification by the shareholders or the board of directors.

1.5 Structure diagram of the executive management of the Group together with job titles, functions, responsibilities (and summarized curriculum vitae of each member of the executive management).

1.
ДЛЯ ЮРИДИЧЕСКИХ ЛИЦ

1.0
Краткое описание сферы деятельности Юридического лица и его филиалов.
1.1
Копия действующего устава Юридического лица и каждого Филиала. 

1.2
Организационный правовой документ Юридического лица, содержащий сведения, в том числе для каждого Филиала, о национальности, личности акционеров, числе акций, которыми они владеют и их праве голоса, о виде бизнеса и связанных с ним данных (промышленном товарообороте, коммерческом товарооборе, штате служащих).
1.3
Копия последнего отчета о залоговых правах и преимущественных правах, не считая предоставленных Юридическим лицом или Филиалом в порядке обычной деятельности, прав на владение оборудованием.

1.4
Для Юридического лица и каждого филиала: а) протоколы собраний (включая документы, предоставленные на этих собраниях) (I) совета директоров, (II) общего собрания акционеров или других органов управления и (III) всех комитетов, созданных этими органами управлении за последние пять бюджетных лет и текущий бюджетный год, б) журнал учета присутствующих для всех выше упомянутых собраний; и в) другие документы (протоколы, отчеты), представленные на этих собраниях, включающие: 
· Отчеты совета директоров (или равноценные документы в зависимости от обстоятельств), и отчеты всех комитетов, внутренние правила совета директоров и всех комитетов.

· Отчеты штатных ревизоров и любых других оценщиков взносов.

· Все ежегодные и промежуточные отчеты и любая другая информация об акционерах. 

· Письменные извещения (I) ревизоров и (I) акционеров Юридического лица и его Филиалов.

· Предметы договоров, одобренных или утвержденных акционерами или советом директоров.

1.5
Структурная схема исполнительного руководства Группы с перечнем должностей, функций, ответственностей (и анкетные данные каждого члена высшего руководства).

